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Närvarande:

samt tf ledamot:

Magnus Månson
Gunnar Larsson
Peter Haglund
Bo Larsson
Anders Hallqvist

s{.- Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och förklarade
mötet öppnat. Eftersom Erik Wredling var frånvarande trädde. suppleanten Anders

Hallqvist in som t.f. styrelseledamot.

s2.
- Föregående mötes protokoll nr. 1-Z}O3goåkandes.

- Magnus berättade att den itidigare Ot"å,|n r 4--2ao2nämnda provinstallationen nu
äntligen gjorts av Alexanderssons Rör-firma gjort hos en medlem på Kultggatan.
De åtgärder som gjorts är byte av Samsonventiltill en Danfoss
FJV, åamt en omOiagning av vissa rör i grovköket. lnstallationen kan dock inte utvär-
deras förrän nästa vinter

s4.
- Sekr. Peter Haglund berättade aft en offertförfrågan iform av en ganska detaljerad
beskrivning av Bronsyxans nuvarande status inom flödespremiefrågan och övrig bak-
grund har skickats ut till 8 WS'firmor. Sista anbudsdatum är satt tili 2O npril. Eii av
de tillfrågade företagen har hittills ringt och förhört sig om ytterligare detaljer. När alla
offerter har behandlats av styrelsen, kommer de att bli underlag för en proposition till
årets stämma.
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S 5. Miljöbod
- Miljöbod 4har fårtt ett tredje kärlför komposterbart avfall. Detta bör minska problemet
med överfulla kompostkärl. Dock kvarstår det faktum att de två kärlen för restavfall ej
får fyllas mer än till övre kanten på kärlet. Detta går att klara för de andra gårdarna. Öm
man sorterar väl skalldetta inte vara ett problem.

s6. Avloppsled-
- Magnus presenterade ett brev från Mälarenergi Service Ledningsnä, där det framgår ningsunder-
att en genomgång av föreningens stamavloppsledningar (öst-väst = 380 m) skall göras sökning
under aprilmånad. Detta initieras av Mälarenergioch utförs av RagnSells resp. PEAB.
Föreningen ska bekosta TV-inspektigren utförd av PEAB och Mälarenergibekostar
rensningen som evt. måste görasföre filmningen. PEAB kommer sedan att tillföreningen
redovisa filmprotokollsamt en bedömning av ledningens kondition. Med detta som grund
kan sedan föreningen i samråd med Mälarenergi lösa ansvarfrågan samt vidta lämpliga
åtgärder.

S 7. Ekonomin
- Eftersom kassören Erik Wredling var frånvarande fanns inget nytt att rapportera om
foreningens ekonomi



Kommandes8.- Ärets föreningsstämma kommer att hållas torsdagen den 22 maj 2003 kl 19.00 i stålmma
Brandthovdaskolans matsal.

- Styrelsen konstaterade att en skrivelse med 4 frågeställningar har inkommit från
två medlemmar. Dessa ses dock inte som motioner, men kommer likafullt att behandlas
på årets stämma, i enlighet med stämmokallelsen som kommer att distribueras i början
av maj.

- Från styrelsen kommer till årets stämma att framläggas två olika propositioner. Den ena
Behandlarfrågan om aktivitet och kostnadsfor/delningen för inställninglevt. byte av
Samsonventiler för att reducera föreningens liostnad för flödespremie.
Den andra propositionen rör kostnadsfördelningen vid håltagningen i husgrunderna utmed
Bärnstensgatan. Dessa två frågor kommer att beskrivas mer idetalj i stämmokallelsen.

S 9. .' Tomtrtitts-
- Magnus informerade om att samtliga tomträttsinnehavare iVästerås Kommun har avgäld
en felaktig uppgn iårets deklaration. lngen tomträttsaygäld har nämligen tagits med i
skattemyndighetens förtryckta uppgifter iårets blankett (inkomståret 2OO2r. För att var
och en som under 2002 betalt tomträftsavgäld till Västerås kommun, ska få ta del av
det avdrag i inkomstdeklärationen som detta berättigar, måste fötjande göras:

s {0, övr. frågor

- Magnus berättade att föreningens styrelse fått invitation till Mälarenergi Stadsnät för
information om möjlighet till anslutning till Mätarenergis fibernät. Denna information
verkar mycket lovande och flera av styrelsemedlemmama kommer att ta del av informa-
tionen nu under april månad. Mer härom kommer istämmokallelsen.
- Bosse berättade att det har kommit en ny trafikskylt som heter'Gårdsgata" och innebär
att fordon får framföras endast i krypfart. Bosse fick i uppdrag att undersöka om Gatu-
kontoret kan sätta upp sådana skyltar vid våra gårdsgator, resp. vad som gäller för detta.

s 11.
Nästa möte bestämdes till den 2lWajefter stämman.

- ordför:ande Magnus Månson tackade 
"ltl'3; 

intresse och förktarade mdtet av-
slutat.

Västerås 03-04-09

Nästa möte

Avslutning

'a

OM DU HAR ETT TÖNTNYCKT BELOPP PÄ DEKLARATONSBLANKETTEN UNDER
RUBRIKEN "KAPITAL" PA RROEru FÖR ?VDRAG'FÖR RÄNTEUTGIFTER" STNYXEN'
OU ÖVTN OEr TÖRTRYCKTA BELOPPET I DET GULA rÄIrrr Iu. vAI\STER oM
RUTA 53. FYLL SEDAN I DET NÄrre ToTALBELoPPET I vIT RUTA se. rÖn rueR
INFORMATION SE "DAGS ATT DEKLARERA".

Peter Ha

Justeras:


